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Jag växte upp på en boskapsranch i Montana i USA. Vi 
hade också 300 får på ranchen. Mamma köpte dem så 

att vi skulle tjäna pengar till våra missioner.
Mitt jobb var att ta hand om lammen som inte hade 

en mamma som tog hand om dem. När ett får har mer 
än ett lamm tar hon ibland inte hand om alla lammen. 
Så det var de lammen jag tog hand om. Det var omkring 
fem till tio lamm varje år.

Varje dag körde jag till betesmarken i vår lilla blå bil, 
som var en folkvagnsbubbla, och tutade. Sedan öppnade 
jag bildörrarna. Lammen kom springande från var de 
än var på betesmarken. De kände igen ljudet från den 

gamla folkvagnen. De hoppade in i baksätet på bilen 
och jag körde dem till ladugården och matade dem.

Vi är som de där små lammen. Vi bor på olika platser 
och har olika problem i livet. Men Jesus räcker ut 
hand en till var och en av oss. Vi kan lära oss att lyssna 
efter hans röst. Vi kan vända oss till honom för att få 
tröst och känna oss trygga. Vi kan känna oss älskade av 
honom och vår himmelske Fader.

När jag har sett till Jesus som herden i mitt liv så har 
mitt liv förändrats. När vi lägger vårt liv i Frälsarens 
händer så känner vi hans kärlek och lär oss att lita på 
honom. ●
Från en intervju med Christina Crosland.

”Herren är min herde” (Ps. 23:1).


